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Andries (Ministerul Finantelor): 2024 este un an foarte important în continuarea

procesului de consolidare fiscala

Anul 2024 este unul foarte important în continuarea procesului de  consolidare fiscala început în ultimii ani,

în ceea ce priveste  continuarea reformelor si componenta de digitalizare, a declarat,  miercuri, secretarul

de stat în Ministerul Finantelor Alin Marius  Andries, la o conferinta de profil.

"Din perspectiva noastra, a Ministerului de Finante, anul 2024 este unul  foarte important în continuarea procesului

de consolidare fiscala pe  care l-am început în ultimii ani, sa continuam tot ce înseamna, într-o  oarecare masura,

reformele pe care le avem. Şi componenta de  digitalizare este una foarte importanta. Partea de finantare este 

importanta, dar capacitatea institutionala de a gestiona este de  asemenea foarte importanta, în vederea

implementarii strategiilor. De  aceea, anul 2024 este anul în care la nivelul Ministerului Finantelor  continuam

procesul de dialog cu toti partenerii sociali si cu mediul de  afaceri", a mentionat Alin Marius Andries, la "Forumul

Investitorilor -  2024: Provocarile si oportunitatile anului", organizat de Ziarul Bursa.

Potrivit acestuia, printre prioritatile institutiei se afla  digitalizarea ANAF si a Autoritatii Vamale Române

(AVR) pentru a spori  veniturile fiscale la bugetul de stat.

"Suntem axati pe partea de digitalizare, atât a ANAF, cât si a AVR,  astfel încât sa crestem veniturile fiscale la

bugetul de stat, sa  crestem capacitatea institutionala si, de asemenea, foarte important  pentru noi, este dialogul cu

mediul de afaceri, cu toti partenerii,  astfel încât sa cream, într-o oarecare masura, un mediu mai predictibil -  si sa

eliminam anumite socuri ori sa vedem cum identificam solutiile", a  adaugat secretarul de stat.

El a mentionat ca 2023 a fost, de asemenea, un an important pentru  institutie, deoarece a avut "un dialog continuu

cu mediul de afaceri",  care va continua în acest an.

"Din perspectiva Ministerului de Finante, piata de capital devine din ce  în ce mai importanta deoarece, odata cu

emiterea si tranzactionarea  obligatiunilor guvernamentale pe piata de capital, a devenit mult mai  important si

acest canal. Din perspectiva noastra, sistemul financiar în  ansamblu, atât din perspectiva nivelului de dezvoltare,

cât si din  perspectiva eficientei modului în care se realizeaza intermedierea  financiara, constituie o premisa pentru

dezvoltare economica, în  conditiile în care obiectivul central al Guvernului României este  cresterea economica

sustenabila, care se traduce în investitii, locuri  de munca bune si un nivel de trai mai ridicat. Astfel, Ministerul de 

Finante va continua colaborarea cu celelalte autoritati, inclusiv cu  Autoritatea de Supraveghere Financiara, cu

Banca Nationala a României si  cu celelalte ministere pentru atingerea acestor obiective", a mai spus  Alin Marius

Andries.
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